
R A D A G [ V i t N Y
u l  S z k o l n a  ̂ D  . , , .  -

58.533 %1:l*f ",;g¡i li"f ,1

P r o t o k ó 1  N r  5 / 2 0 1 1

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Srodowiska i Bezpieczeústwa

Publicznego, która odbyla sig dnia 17 lutego 20i 1r.

Porz4dek obrad:
1. Beipieczeústwo publiczne - dzialalnoSó Komisariatu Policji w Kowarach, dzialalnoéÓ

OSP.
2. Ochronaprzeciwpowodziowa w gminie - Centrtm Zarzqdzania Kryzysowego,

powiadamiania i organizacji akcji ratunkowych.
3. Sprawy róZne.

Protokól z poprzedniego posiedzenia komisji zostal przyjEty jednogloÉnie'

Przewodnicz4cy Komisji Jerzy CieSlik przedstawil porz4dek posiedzenia komisji'
Radna Janina Radomska zglosila wniosek aby w sprawach róznych omówió temat wniesienia

apoftu pieniQznego do Spólki KSWiK.
porzQdek posiedzenia komisji, po wprowadzeniu poprawki, zostal przyjgty jednogloénie.

Ad. 1.
Komendant Gminny oSP czeslaw Godoú przedstawil sprawozdanie z dzialalno!;ci
operacyjno - technicznej Ochotniczej Stra2y PoZamej Gminy Myslakowice'
Na terenie Gminy Myslakowice zarej estrowane sq trzy ochotnicze straze Pozame, s4to

stowarzyszenia, w których utworzono jednostki operacyjno - techniczne do zv¡alczania
po4arów, miejscowych zagroZeú i klEsk Zywiolowych.
bsP tr-omnica jest powolana do Krajowego systemu Ratowniczo-Gaéniczego, posiada na

wyposazeniu dwa samochody ga(;nicze i jeden samochód specjalny ratownictwa drogowego.
piiynaleinoéó do KSRG daje mozliwoéó uzyskania dotacji od Komendanta Glównego PSP,

zarok2010 kwota ta wynios1a22.000 zl.
Zarz4d jednostki podj4l starania o dotacjE do zakupu sprzptu umundurowania w Zarz4dzie

Wojewódzkim i otrzymal kwotg dotacji w wysokoÉci 14.580 zL. Otrzymano równie2 now4

moiopompE ply- aiqcqzakwotg 6.500 21. Z Wielkiej Orkiestry Swi4tecznej Pomocy

otrz)rynano motopompQ szlamow4 za kwofE 6.200 zl-
Komisja jednogloénie przyj Ela sprawozdanie z dzialalnoSci OSP'

Przewodnicz4cy komisji odc4tal pismo Komendanta osP informuj4ce o zlozeniu wniosku

do Zaru4du Wojewódzkiego SfraiiLy PoZarnych we Wroclawiu oraz do Komendanta Glównego

Paústwowej sharzy Pozafnej o dofinansowanie zakupu samochodu dlajednostki.

Wedlug wstgpnych informacji wskazane instytucje przekazQpromesy dla OSP tr-omnica na

lEczn4 kwotE 300.000 zl.

W n i o s e k :
W zwi4zku z mo2liwo3ci4 pozyskania érodków pozabudZetowych komisja wnosi o

przygotowanie mont¿rZu finansowego na sfinansowanie calego przedsigwzigcia zwiqzanego

z zakrpem samochodu ratowniczo-gaéniczego '

Przewodnicz4cy komisji J. CieÉlik zapewnil, Ze komisja bqd zie czynila wszelkie starania aby

gm\na przekazala na ten cel Érodki w wysokoÉci 200 000 zl'



ZastEpca Komendanta Komisariatu Policji w Kowarach podinsp' Jacek Marglarczyk

przeistawil sprawozdanie z dzialalno!;ci Komisariatu Policji w Kowarach oraz informacj E o

st*ie porz4di, i bezpieczeóstwa publicznego 2arck2010 ( informacj a w zal4czeniu )'

od kilicu laina terenie podleglym Komisariatowi Policji w Kowarach stale spada iloéó

dokonywanych przestEpstw. Spadek liczby przestQpstw jest p owiEzany ze spadkiem

wykriczei.- Znicznie ograniczono przestEpczoéó zwi4zanqzWadzieZami samochodów.

nót ZOIO to lepsza praca sluZb prewencj i. Przeprowadzono lqcznie 2400 slu2b

prewencyjnych, które m. in. doprowadzily do zafrzymaniablisko i60 sprawców na gol4cym

uczynku-popelnienia przestEpstwa, zalrzymano ponad 70 osób poszukiwanych, uj awniaj4c

blisko 1900 wykroczei.
W dyskusj i raáni poruszyli temat zwigkszenia patroli przy Zespole Szkó1 w Lomnicy ( sklep

,poíy*"iy ), zalatwiaúe mieszkaíców gminy w Myslakowicach, nie odsyianie na posterunek

," fá*-u"¡ ( zw1aszcza ludzi starszych ), czystoéó i porz4dek na terenie gminy - wlaÉciwe

utrzymanie psów przez ich wlaScicieli.

Komisja przyjEla sprawozdanie z dzialalnoéci Policji.

pracownik urzEdu Gminy waldemar ch4dzyúski przedstawil informacjg z dzialal¡oéci

Centrum Zarzqdzania Kryzysowego ( informacj a w zalqczeniu )'
w dniu 4.10.201 0r. zarzqdzeniem nr 63 Wójta Gminy wprowadzon o Plan zatzqdzania

Kryzysowego Gminy Myslakowtce.
Plan okreéla struktury i zasady organizacyjne instytucj i i zespolów odpowiedzialnych za

funkcj onowanie Gminy Myslakowice w sytuacjach kyzysowych oraz rea¡zacjE zadan

maj4iych na cel t zlagodzenie ewentualnych skutków zdarzenia, przywracanie i odtwarzanie

warunków bytowania Po zdarzentu.

W 2010r. w ramach rcalizacjizadai budZetowych przeprowadzono nastqpuj4ce dziala¡ia.

Zar zqdzanie kryzysowe :
Luty - prowadzenie akcji ratowniczej w miejscowoéci wojanów polegaj4cej na kruszeniu

zatoru lodowego,
Czerwiec - prówadzenie akcj i ratowniczej po ogloszeniu alarmu powodziowego na skutek

nawalnicy jaka p rzeszla nad Gmin4 Myslakowice,
Sierpiei - prowadzenie akcji ratowniczej - w wyniku silnych opadów deszczu wójt Gminy

oglosil alarm powodziowy dla Gminy Myslakowice.
wrzesien - na skutek silnych opadów deszczu ogloszono pogotowie powodziowe.

W dyskusji radni podnieéli nastEpuj4ce sprawy:
- zapobieganie klEskom - ustalenie w gminie punktów newralgicznych,
- ujécie rzeki Jedlicy do tr-omnicy ( pod mostem ) zawE\ony odcinek,
- przepust pod drog4 powyzej firmy Rauscherl,
- sprawa kanalu ptowadzqcego przez teren zakladu Rauscherl'

W n i o s k i :
I. Dokonaó inwentaryzacj i najbardziej newralgicznych punków hydrotechnicznych, które

powoduj4 naj czEstsze podtopienia i zalewania poszczególnych rejonów, z podaniem

odpowiedzialnych podmiotów za ich utrzl'rnanle'

II. Zv,T óció siq do wlaÉciwych podmiotów celem udroznienia kanalu przemyslowego

biegn4cego pize, firmpRauschert, w kierunku tr_omnicy, dla przeciwdziatraniu zalewania

przyleglych terenów.

Ad. 3.
Pismo urzgdu Gminy z dnia7.02.201ft. odpowiedz dla Pana Józefa Hanuszewicza dotycz4ca

walEsaj4cych siE psów - komisja zapoznala siq.

Przewodniczqcy komisji odczytai uchwalg Rady Powiatu Jeleniogórskiego 'vqyruzajqc1

negatywne stanowisko dotyczqce projektu programu budowy dróg krajowych nalata21l1-

2015 zakladajqcego rezygnacjQ z budowy do 201 5 roku drogi ekspresowej 53 - komisja



popierastanowiskoRadyPowiatuJeleniogórskiegozuwaginato,zejesttobardzowazna
droga pod wzglqdem strategicznym, gwarantuJ4ca rozwÓJ naszego reglonu'

Pismo Pana Krzysztof4 Ggsiarz dotycz4ce posiedzenia komisji i sprawy dotyczqcej-

ewentualnej likwidacji i sptzedu;ry czgÉci drogi omaczonej w ewidencji gnrntów jako dziaika

nr 230/4 w"Bukowcu-- komisja dokona wizji w terenie. o terminie posiedzenia komisji

zostanie powiadomiony urz4d Gminy celem powiadomienia zaintelesowanych stfon.

Komisja, przy okazji wyjazdu w teren powróci do tematu przejgcia czgsci dziatrki nt 33I/12

poloZonej w KostrzYcY.

Temat wniesieni a przez GmrnE Myslakowice aportu do Spólki KSWiK w wysokoéci

1.099.000 zl.
W dyskusji radni poruszyli kilka problemów:
- bruk srodko* finansowych na tén cel w budzecie 201 1 roku, koniecznoÉó zaci4gnigcia

kedytu, którego splata odbywaó siE bEdzie kosztem ztealizowanta zaplanowanych

inwestycji,
_ gmina wieiokrotnie wspomagala Spólkg, maj4c na wzglEdzie sprawne i prawidlowe

Áopatzenre mieszkanóów w wodE i odprowadzanie Écieków, natomiast niepowodzeniem

skoóczyiy sig starania gminy o ptzejqcie przez SpólkE wraz z oczyszczalniq Scieków

ci424cego na gminie z t$ulu jej modernizacji, zaüuZenia,
- ¿"iutat"os¿ spott i oa poczatlu budzila wiele zaslÍzeze'¡., Rada Nadzorcza nie wywi4zyrvala

sip ze swej toii * tpotbb.retelny i prawidlowy, wielokotnie pojawialy sig sygnaly

o.t r"gu*""" , na które naleaalo szybko i skutecznie reagowaó: bardzo wysokie

przek"oczenie planu projektu a tym samym obnizenie udziatu Funduszu Spójnoóci,

niekorzystny kurs EURO w momencie kulminacyjnych platnosci za faktury wykonawców,

u¡e-ny-*ynik finansowy i utrata plynnosci finansowej, czqste zmiany personalne' wysoki

pozioÁ lósaOw niekwalifikowanych, problemy z oddaniem sieci do eksploatacji i.t.p.

w chwili obecnej wniesienie przez Gming Myslakowice aportu w wysokoéci 1.099.0000 z.l.

jest trudne i zb1't rYzYkowne.

czlonkowie komisji ustalili wspólne spotkanie z czionkami Komisji Budzetu i Rozwoju

Gminy w dniu 21 lutego 2010r.

Protokolowala
E. Nizwald


